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1. Zmodernizowane zostały ulice Ks. Strugały (nowa nakładka, ściek, regulacje wjazdów 

na posesje, przejście dla pieszych, wymiana oznakowania pionowego) oraz Szkolna 

(nowa nakładka, regulacje krawężników, przejście dla pieszych oraz wymiana 

pionowego oznakowania). 

2. Wykonana została nawierzchnia asfaltowa na drodze Jelenie – Kopna. 

3. Zakończone zostały prace związane z budową chodnika przy drodze powiatowej  

od Mącznik w kierunku Kraszewic. 

4. Rozpoczęto prace związane z budową chodnika przy drodze powiatowej w Głuszynie. 

5. Złożony został wniosek  na Przebudowę nawierzchni drogi gminnej w Jaźwinach  

w ramach Narodowego Programu przebudowy dróg lokalnych. 

6. Zlecone zostały dokumentacje na Modernizację Oczyszczalni Ścieków w Mącznikach, 

położenie nowej linii wodociągowej od SUW w Kraszewicach wzdłuż ul. Wieluńskiej 

w kierunku Kuźnicy Grabowskiej oraz linii wzdłuż ul. Grabowskiej (od skrzyżowania 

z ul. Kwiatową do p. Skorupa) 

7. Przygotowywany jest wstępny podział nieruchomości na ul. Leśnej (w kierunku  

p. Gładysza) celem przejęcia tego gruntu na drogę przez zasiedzenie. 

8. Przygotowany został ponadto projekt podziału działki Agencji Nieruchomości Rolnej 

w celu wydzielenia drogi dojazdowej do p. Zadka w Kuźnicy Grabowskiej. 

9. Wykonane zostały mapy do celów projektowych celem opracowania dokumentacji  

na przyłącza wodociągowe – ul. Leśna w kierunku Kuźnicy Grabowskiej (działki  

p. Cichosza) oraz od ul. Leśnej wzdłuż działek stanowiących własność gminną  

(tutaj dodatkowo projektowane będzie odwodnienie) 

10. W najbliższych dniach zlecona zostanie wycena budynku szkolnego wraz z działką  

w miejscowości Jaźwiny. Na ten moment jesteśmy po dokonanym podziale. 

11. W wyniku rozmów z p. Aleksandrą Stacherzak uzyskaliśmy zgodę na wykup od Niej 

pasa 2,5 m ziemi przez całą długość Jej ziemi od ul. Ciasnej do ul. Kwiatowej 

(„tradycyjna ścieżka). 03 października dokonany zostanie podział geodezyjny,  

a następnie przystąpimy do sporządzenia mapy i wykonania dokumentacji 

projektowej, którą chcemy złożyć w ramach Konkursu ogłoszonego przez OLGD na 

dofinansowanie budowy ścieżki rekreacyjnej. 

12. Spółka Oświetlenie Uliczne wywiązała się z obietnicy złożonej podczas rozmowy  

z Nami i wykonała oświetlenie ul. Wieruszowskiej od skrzyżowania z ul. Wieluńską  

w kierunku cmentarza. 

13. Odbyłem spotkanie z Przedstawicielami KGW oraz Sołtysami w kwestii organizacji 

projektu „Smaki jesieni na Końcu Świata”. Postanowiono połączyć prezentację KGW 

z Promienistym Rajdem Gminnym na Koniec Świata. Termin 08 października. 

14. Dziękuję Sołtysom za pomoc w organizacji zebrań i odbioru pojemników na popiół, 

które dostarczyła Spółka EKO-REGION. 

15. Otrzymaliśmy odmowę uznania protestu na decyzję Komisji oceniającej wnioski, 

która odrzuciła projekt miękki związany z Budową Przedszkola w Kraszewicach 

złożonego w ramach WRPO. Projekt „twardy” przeszedł ocenę formalną i skierowany 

został do oceny merytorycznej jednakże ze względu na jego powiązanie z projektem 

miękkim nie zostanie tej ocenie poddany, 



16. W ostatnich dniach sierpnia spotkałem się z Dyrektorami Szkół. Podczas spotkania 

omówiliśmy kwestie zmian w arkuszach organizacyjnych, stanu przygotowania 

placówek do nowego roku szkolnego oraz kwestie związane z organizacją dowozów. 

17. Na początku września uczestniczyłem w objazdowym posiedzeniu Komisji Oświaty 

podczas, którego dokonana została ocena stanu przygotowania placówek do nowego 

roku szkolnego. 

18. Ponadto brałem udział w posiedzeniach Komisji Rolnictwa oraz Budżetu. 

19. 04 września reprezentowałem Gminę podczas Powiatowych Dożynek w Kobylej 

Górze. 

20. Brałem także udział w spotkaniu z parlamentarzystami okręgu kalisko – 

leszczyńskiego zorganizowanym przez Starostę Powiatu Ostrzeszowskiego. 

 

 

 


